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SAK NR.: 11/15  

ORIENTERINGER  

 

Behandling: 

 

1. Politisk organisering – sak 01/15 i Lokaldemokratiutvalget den 02.09.2015  

2. Trafikksikkhetsplanen 

 

Vedtak: 

1. Politisk organisering - orientering ved Liv Solveig Alfstad. 

Innspill fra rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne. 

 Utfordring å få inn saker til behandling, for eksempel byggesaker som kommer seint inn i 

rådet til behandling og må purres opp for å få lagt fram disse 

 Det er mange orienteringssaker i rådet, interessant og lærerikt, men rådet føler ikke at de får 

gjort så mye med sakene det blir orientert om 

 Bør få store saker tidlig slik at det kan drøftes i forkant i egne organisasjoner 

 Litt vanskelig å ha møter på dagtid for de som jobber, kanskje det skulle prøves kveldsmøter? 

 Rådet bør kanskje ikke slås sammen med eldrerådet, blir et stort organ, og det er litt ulikt 

fokus på hvilke saker som er viktige å ta opp 

 Positivt med felles møte med HUV, kan påvirke direkte der politikerne er med 

 Rådet bør få litt tid i kommunestyret for å presentere saker de jobber med, og synspunkter på 

saker som behandles i kommunestyret 

 Den som er politisk valgt bør ikke være leder, men bør være fra organisasjonene, kanskje det 

blir mer engasjement fra de organisasjonene som er representert 

 Rådet vil fortsatt ha en vaktbikkje-funksjon er de kan ta opp enkeltsaker for å løse disse, noen 

saker som er tatt opp er løst raskt og greit 

 Rådet syntes også den rådgivende funksjonen ovenfor kommunestyret er viktig, men tenker at 

det noen ganger kan være vanskelig å få gjennomslag for synspunktene, uten at de kommer på 

noen konkrete eksempler på dette nå. Den største utfordringen er faktisk å få saker lagt fram i 

rådet 

 Kanskje det kunne arrangeres felles møter mellom organisasjonene om enkeltsaker eller 

relevante planer slik at innspill fra medlemmene i organisasjonene kunne kommet opp.  

 Det bør lages en aktivitetskalender der alles møter inngår 

 Viktig å fortsette med samarbeid med råd i andre kommuner, og delta på kurs om hvordan 

jobbe i rådet 

2. Trafikksikkerhetsplanen – orientering ved Jørn Håvard Øversveen 

Rådet presiserte at de får saken for sent, slik at de ikke får uttalt seg innen fristen. 

  

SAK NR.: 12/15  

REFERATER  

 

Behandling: 

1. Brev fra SAFO  Innlandet ang. kommune- og fylkestingsvalget 2015 

2. Tidsskriftet Selvsagt 

 

Vedtak: 

Referatene tatt til orientering.  
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